
01'5 7:á

	

'ülés Hivatala

irerY2'

	

(6'1 oQ

áicezett: 2012 MARC 19.

Írásbeli kérdés !
Dr. Kövér Lászl ó
a Magyar Országgyű lés elnöke
részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján kérdést kívánok benyújtani Németh Lászlóné, nemzeti fejlesztési
miniszterhez

„Történt-e tényleges kvóta-fajtánkénti átadás-átvétel?”

címmel ,

amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Rövidesen két éve lesz annak a 2010 . április 6-i Országgy űlési Bizottsági ülésnek ahol a Fidesz-MPP
országgyűlési képviselői megakadályozták, hogy a Magyar Kormány kb . 12 milliárd forint értékben
AAU egységeket értékesítsen Japán vásárlóknak. Az évforduló kapcsán érdemes áttekinteni, milyen
eredményeket ért el a Fidesz kormány a kibocsátási jogosultságok értékesítése területén .

Az elektronikus médiában 2012 . február 28-án olyan hír jelent meg, mely szerint a NFM klímaügy i
főosztályán több vezető köztisztviselő lemondott . Ezt önmagában nem tartom kifogásolni valónak ,
kinevezésük volt szakmailag megalapozatlan . Ennek ellenére szükségesnek tartom több tisztázó kérdé s
feltételét .

Miniszter asszony munkaköre átvételét a 2010 . évi XLII számú törvény szabályozza. E törvény 6 . §
(3) bekezdése szerint át kell adni a kezelt vagyont is . A 2005 . évi XL törvény 7 . § (2) bekezdés szerint
a Miniszter asszony a kiotói és az Európai Uniós kvóták vagyonkezelője. Mindezek alapján kérdezem ,
Miniszter asszonyt :

1. Történt-e tényleges kvóta-fajtánkénti átadás-átvétel? Tudja-e Ön hány darab kvótá t
vagyonkezel kinevezése napjától?

2. Ha történt ilyen tételes átadás-átvétel mikor tekinthetem meg az arról készült jegyz őkönyvet?

3. Történt-e kvóta készletet érintő átadás-átvétel Bencsik János és Kovács Pál államtitkáro k
cseréjekor?

4. Történt-e kvótakészletet érintő átadás-átvétel Olajos Péter és dr . Pőcze Orsolya helyett e
államtitkárok cseréjekor ?

5. A Klímaügyi Főosztály vezető munkatársai felmondásuk után átadták-e az állami kvótákat
kezelő számítógépes rendszer belépési jogosultságait ?
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6. Kijelölték-e a jogosultságok új birtokosait ?

7. Az EUA kvóták úgynevezett új belépő tartalékai terhére 2010-ben, 2011-ben és 2012-ben
mennyi jogosultságot adtak ki az igénylő vállalkozásoknak? Mennyi igényt utasítottak el ?

8. Az elmúlt héten tragikus váratlansággal elhunyt a minisztérium egy fiatal munkatársa a
Klímaügyi Főosztályon. Milyen többlet szociális támogatást biztosít a hozzátartozók részére a
minisztérium?

9. Az Európai Unió környezetvédelmi miniszterei múlt heti értekezletén a lengyel miniszte r
megvétózta a 2050-ig tartó szén-dioxidcsökkentési menetrendet . Mi az Ön álláspontja a
lengyel vétóról?

10. Ki képviselte Magyarországot a múlt heti értekezleten?

11. Tervezi-e újabb RMU kvóták értékesítését az ombudsmani vizsgálat befejezése el őtt ?

12. Múlt évben a NFM — a világon elsőként — RMU kvótákat hozott létre és értékesített . Ismert-e
másik állam, aki hasonló kvótákat értékesített ?

13. Van-e válságtervük arra az esetre, ha az ombudsmani vizsgálat szerint az RMU kvótákat
szabálytalanul hozták létre?

14. Miniszter asszony közel tíz évet az OTP NyRt-nél töltött vezető tisztségekben . Tervezí-e,
hogy a kvótavagyon értékesítésébe korábbi munkahelyét is bevonja ?

Az elmúlt években a jó szándékú segít ő javaslataimra elutasító, személyeskedő válaszokat kaptam. A
válaszok kidolgozása előtt jelzem, az EUA kvóták vagyonkezelése nem tartozott 20 ,10 előtt a KVVM
hatáskörébe. Az ilyen típusú válasz tehát adott esetben az alkotmányos felelősség alóli kibújást nem
segítheti .

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2012 . március 19 .

Szabó Ijnre
orszaggyűlési képviselő

MSZP
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